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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 14ης/2015 

Πέµπτη 17 Σεπτεµβρίου 2015,  14:00 

∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

1. Οικονοµάκου Μαρία 14. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 
26. Μπελογιάννη - 

Θεοδωρακοπούλου Αναστασία ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαµόπουλος Ιωάννης  27. Μπεχράκης Σταµάτης 1. Φοίφα Τασία (ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 1. Μιχαλόπουλος Κων/νος (ΘΟΥΡΙΑΣ) 1. Μανωλόπουλος Ιωάννης (ΑΜΜΟΥ) 

3. Αλούπης Παναγιώτης 15. Καµβυσίδης Ιωάννης 28. Μπουζιάνης Παύλος  2. Νίκας Νικόλαος (ΠΛΑΤΕΟΣ) 2. Χριστόπουλος Βασίλειος (ΑΛΩΝΙΩΝ) 

4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 16. Κανγτζιλιέρη Χριστίνα-Ελευθερία 29. Μπούχαλης ∆ηµήτριος  3. Πολίτης Βασίλειος (ΑΣΠΡΟΧΩΜΑΤΟΣ)  

5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 17. Καραγιάννης Ανδρέας 30. Μπρεδήµας Θεόδωρος    

6. Βγενής Χαράλαµπος 18. Καρατζέας Παναγιώτης 31. Νιάρχος Αναστάσιος    

7. Βεργινάδη Μαρία 19. Καρβέλης Γεώργιος 32. Ντίντα Παναγιώτα    

8. Βεργόπουλος ∆ηµήτριος 20. Κουτίβας Ηλίας 33. Οικονοµάκος ∆ηµήτριος    

9. Βουτσής Γεώργιος 21. Λιάππα Χρυσή 34. Πολίτης ∆ηµήτριος    

10. Γεωργακίλας Κων/νος 22. Μάκαρης Εµµανουήλ-Λεονάρδος 35. Σταµατόπουλος Ευστάθιος    

11. Γιαννόπουλος Παναγιώτης 23. Μαρινάκης Σαράντος 36. Φάβας Γεώργιος    

12. Γυφτέας Ηλίας 24. Μιχαλόπουλος Σωτήριος     

 25. Μπάκας Ιωάννης     

13. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος      

 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.    ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

  Γενικά πριν την ηµερήσια διάταξη. 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης από Μέλη του Σώµατος τίθενται τα εξής θέµατα 
και ερωτήµατα και δίνονται οι σχετικές απαντήσεις: 

 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 

Έχουµε ένα κυνήγι της ελεύθερης έκφρασης. Κάνετε µία, ουσιαστικά, 
αυθαίρετη ερµηνεία του νόµου και λέτε ότι απαγορεύονται όλα τα πανώ και 
οι αφίσες. Σε άλλους ∆ήµους είναι στη διακριτική τους ευχέρεια να αφήσουν 
κατά τη διάρκεια της προεκλογικής περιόδου να υπάρξει τουλάχιστον µια 
προπαγάνδα από τα κόµµατα. Πρέπει να επανεξετάσετε τη θέση σας.  

 

14 
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∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

Εµείς δεν ασχολούµαστε µε αυτό. Οι υπηρεσίες έχουν εντολή να 
εφαρµόζουν το νόµο, ο οποίος απαγορεύει την κάθε είδους αφισοκόλληση 
και τα αεροπανώ. Αν τα κόµµατα διαφωνούν να αλλάξουν το νόµο. Σε 
αυτές τις εκλογές βάλαµε και εφτά καλαίσθητα σταντ, σε διάφορα σηµεία 
της πόλης, για να υπάρχει δωρεάν διαφήµιση. Νοµίζω ότι είναι ξεπερασµένη 
αυτή η µορφή επικοινωνίας. Έχουµε τη δυνατότητα στις στάσεις των 
λεωφορείων, στις εφηµερίδες, στις τηλεοράσεις πλέον να επικοινωνήσοµε 
τις απόψεις και τις ιδέες µας. ∆εν χρειάζεται να µουντζουρώνουµε τους 
τοίχους και τις κολώνες. Ας δώσουµε και κάποια χρήµατα στα µέσα µαζικής 
ενηµέρωσης. Απ’ το κράτος τα παίρνουµε, απ’ το φορολογούµενο.   

 

ΝΙΑΡΧΟΣ 

Από τον περασµένο Μάρτιο είχαµε θέσει το πρόβληµα µε την καθαριότητα 
των σχολείων ζητώντας την ανανέωση των συµβάσεων καθαριστριών, 
καθώς και τη µετατροπή των συµβάσεων σε αορίστου χρόνου, θέση που 
εκφράστηκε και µε οµόφωνο Ψήφισµα του ∆ηµοτικού µας Συµβουλίου. 
Μετά και απ’ τις κινητοποιήσεις των εργαζοµένων εκδόθηκε Πράξη 
Νοµοθετικού Περιεχοµένου για την ανανέωση όλων των συµβάσεων της 
προηγούµενης χρονιάς. Αυθαιρετώντας ο Πρόεδρος και η πλειοψηφία της 
Σχολικής Επιτροπής έκοψε περσινή σύµβαση εργασίας στα δύο, 
προκηρύσσοντας τις θέσεις την 1η Σεπτέµβρη, παρά του ότι αυτό ήταν 
αρµοδιότητα της Σχολικής Επιτροπής, η οποία κλήθηκε να αποφασίσει για 
το θέµα στις 4 Σεπτέµβρη. Κύριε ∆ήµαρχε, συµφωνείτε µε τη µη εφαρµογή 
της Πράξης Νοµοθετικού Περιεχοµένου που εκδόθηκε χωρίς καµιά εξαίρεση; 
Συµφωνείτε µε την αυθαίρετη, αντιδηµοκρατική και αντικαταστατική 
πρακτική της πλειοψηφίας στις ∆ηµοτικές Επιτροπές;  

 

ΓΥΦΤΕΑΣ 

Στο θέµα αυτό των καθαριστριών είναι ξεκαθαρισµένη από το Υπουργείο η 
διαδικασία η οποία ακολουθείται. Επικοινωνήσαµε µε το Υπουργείο για τη 
διαδικασία την οποία έπρεπε να κάνουµε σε ειδικές περιπτώσεις, όπως αυτή 
του Γυµνασίου και Λυκείου Αρφαρών, όπου µία καθαρίστρια καθάριζε για 17 
ώρες 17 αίθουσες. Η συµβουλή του ήταν ότι πρέπει να χωρίσουµε την 
περίπτωση αυτή και να είναι άλλη στο Γυµνάσιο και άλλη στο Λύκειο, γιατί 
έτσι γίνεται καλύτερα ο καθαρισµός και µπορεί περισσότερο να 
προστατεύεται η καθαριότητα και η ασφάλεια του σχολείου. Με αυτό το 
σκεπτικό και µε αυτή την οδηγία του Υπουργείου κάναµε την προκήρυξη για 
την καθαρίστρια του Γυµνασίου, αφού η υπάρχουσα συµφώνησε να 
παραµείνει στο Λύκειο. 
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∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

Το θέµα δεν το ξέρω και θα το δω και να µου φέρετε το σχετικό φάκελο, 
διότι εγώ έχω υποχρέωση να απολογούµαι για όλα. Εάν η Εγκύκλιος λέει ότι 
πρέπει να ανανεωθούν όλες οι συµβάσεις, πρέπει να ανανεωθούν µε το 
ωράριο το οποίο είχαν. Θα σε ενηµερώσω εντός της εβδοµάδας.  

 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ 

- Πόσοι είναι οι διεκδικητές του τίτλου της Πολιτιστικής Πρωτεύουσας µετά 
την αποχώρηση και της Σύρου;  

- Πού ακριβώς βρίσκεται το θέµα της επέκτασης της Αστικής Συγκοινωνίας 
και στη νέα είσοδο;  

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Η Σύρος ήταν µία σοβαρή αντίπαλος για την Καλαµάτα, διότι είχε 
κινητοποιήσει τη Ρωµαιοκαθολική Κοινότητα. Η πληροφόρηση που έχουµε 
είναι ότι δουλεύουν πάρα πολύ σοβαρά ο Πειραιάς, τα Γιάννενα, η Λάρισα 
και ο Βόλος. Θα δούµε πώς θα πάµε, έτσι κι αλλιώς θα απασχοληθούµε 
µετά τις εκλογές µε το συγκεκριµένο θέµα. Επιδιώξαµε να έχουµε 
συµµαχίες και σε αυτοδιοικητικό και σε πολιτικό επίπεδο. Θεωρούµε ότι 
πρέπει να το παλέψοµε και θα κάνουµε ότι είναι δυνατόν, µε όση 
σοβαρότητα µπορούµε.       

- Για την επέκταση της αστικής συγκοινωνίας αµέσως µετά τις εκλογές θα 
δούµε το θέµα. Το θέµα είναι να έχουν και πελάτες γιατί το Αστικό ΚΤΕΛ 
είναι ιδιωτική εταιρεία. Πριν από λίγο µε ενηµέρωσε ο Πρόεδρος της Μ. 
Μαντίνειας  ότι µειώθηκαν τα δροµολόγια του Υπεραστικού ΚΤΕΛ και προς 
τη Μ. Μαντίνεια, έχουµε και το αίτηµα από τη Βέργα, τα οποία θα τα 
δούµε προσεχώς, αλλά από την πλευρά της ∆ηµοτικής Αρχής δεν µπαίνει 
θέµα ίδρυσης και λειτουργίας δηµοτικής συγκοινωνίας. Θα τα δούµε, αλλά 
νοµίζω το έχει αποδεχθεί ήδη το Αστικό ΚΤΕΛ να έχει δροµολόγια και στη 
νέα είσοδο.  

 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

- Στο πλαίσιο της πρωτοβουλίας της ΚΕ∆Ε για συγκέντρωση 
ιατροφαρµακευτικού υλικού και έµπρακτης υλικοτεχνικής βοήθειας προς 
το ∆ήµο Λέσβου, θα µπορούσαµε,  να ανταποκριθούµε στις µεγάλες 
ανάγκες του συγκεκριµένου ∆ήµου, αλλά και να οργανώσουµε 
εκδηλώσεις, µε σκοπό την ανακούφιση των προσφύγων και τη βελτίωση 
της εικόνας που αυτή τη στιγµή δείχνει η χώρα µας στο εξωτερικό κυρίως;  
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- Τι έχει πράξει ο ∆ήµος για την αδειοδότηση των υδρευτικών αλλά κυρίως 
των αρδευτικών υδροληψιών που έχουν χαρακτήρα τοπικού και δηµοτικού 
ενδιαφέροντος, σύµφωνα µε τη σχετική ΚΥΑ που είναι σε ισχύ για τα 
ύδατα, δεδοµένου ότι η καταληκτική ηµεροµηνία της είναι η 30/9/2015. 

- Με πρόσφατη απόφαση του τέως Αναπληρωτή Υπουργού Παραγωγικής 
Ανασυγκρότησης, του κ. Αποστόλου, εγκρίθηκε µια επιχορήγηση 
1.300.000 € προς τους ∆ήµους για τις ενέργειες διαχείρισης των 
αδέσποτων ζώων συντροφιάς και την κάλυψη των υποχρεώσεων που 
απορρέουν από τη σχετική ΚΥΑ, όπως είναι η δηµιουργία και λειτουργία 
καταφυγίων αδέσποτων ζώων συντροφιάς. Γνωρίζει ο ∆ήµος τη 
συγκεκριµένη απόφαση και έχει µέχρι σήµερα υποβάλει κάποιο σχετικό 
αίτηµα για τη διάθεση της πίστωσης που του αναλογεί; Μας έχει 
απασχολήσει το θέµα ίδρυσης ενός καταφυγίου; 

- Εµείς, ως αντιπολίτευση, δεν ενηµερωνόµαστε σχετικά µε τα θέµατα της 
ηµερήσιας διάταξης των νοµικών προσώπων και επιχειρήσεων. Αν υπάρχει 
η δυνατότητα να µας αποστέλλετε µε ηλεκτρονικό ταχυδροµείο τα θέµατα 
της ηµερήσιας διάταξης. 

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Απ’ την προηγούµενη εβδοµάδα έχει αρχίσει η διαδικασία συγκέντρωσης 
τροφίµων και στο Παντοπωλείο υπάρχει η σχετική ευαισθητοποίηση και 
την επόµενη εβδοµάδα θα υπάρξει µία αποστολή µε στόχο την 
ανακούφιση. 

- Για τα υδρευτικά, επειδή είναι και η δουλειά σου, ξέρεις πάρα πολύ καλά 
τα προβλήµατα τα οποία υπάρχουν. Με τους υπαλλήλους που έχοµε 
κάνουµε ότι µπορούµε για να διεκπεραιώσουµε µία διαδικασία που από 
µόνη της είναι πάρα πολύ δύσκολη. ∆εν είναι εύκολα τα πράγµατα, µας 
πετάνε αρµοδιότητες οι οποίες ήταν αλλού και πρέπει να τρέξοµε χωρίς 
προσωπικό και χωρίς την ανάλογη εµπειρία, να µπορέσοµε να 
νοµιµοποιήσοµε ζητήµατα τα οποία δεν είχαν νοµιµοποιηθεί για δεκαετίες. 
Αφήστε τις διενέξεις που υπάρχουν γι’ αυτό το θέµα µεταξύ των ιδιωτών. 

- Από πέρυσι έχουµε κάνει τις σχετικές ενέργειες προς το Υπουργείο 
Γεωργίας. Ο ∆ήµος Καλαµάτας διαθέτει χρήµατα της τάξεως των 40.000 € 
ή και παραπάνω για τα αδέσποτα ζώα συντροφιάς. Έχει κάποιες δοµές και 
πιστεύω µέσα στο ’16 τα πράγµατα να είναι καλύτερα. 

- Έχει δίκιο σε αυτό το οποίο λέει για την ενηµέρωση. Πέρα από το site του 
∆ήµου που αναρτώνται όλες οι ηµερήσιες διατάξεις των νοµικών 
προσώπων να στέλνετε και µία ηµερήσια διάταξη ηλεκτρονικά στο 
γραφείο της µειοψηφίας και η υπάλληλος που είναι εκεί να διαχειρίζεται το 
θέµα και να ενηµερώνει τη µειοψηφία για τις συνεδριάσεις.  
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ΜΑΚΑΡΗΣ 

Μας προκάλεσε ιδιαίτερα αλγεινή εντύπωση ο, για µια ακόµα φορά, 
αποκλεισµός της Μείζονος Μειοψηφίας από τη σύσκεψη για τον 
προγραµµατισµό των έργων του ∆ήµου Καλαµάτας. Και όλα αυτά 
συµβαίνουν όταν µε ευθύνη της ∆ηµοτικής Αρχής δεν έχει εκπονήσει ο 
∆ήµος Καλαµάτας ακόµα το προβλεπόµενο Πενταετές Επιχειρησιακό Σχέδιο 
για την περίοδο 2014 έως 2019. ∆ηλαδή, χωρίς να υπάρχει ένας 
ολοκληρωµένος σχεδιασµός, τον οποίον να έχει λάβει γνώση το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο, γίνεται ο προγραµµατισµός των έργων µε απούσα την 
αντιπολίτευση. Πότε θα γίνει το Επιχειρησιακό Πρόγραµµα; Όταν θα 
τελειώσει αυτή η δηµοτική περίοδος;  

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Έχω φέρει στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο δύο Επιχειρησιακά Σχέδια και έχουν 
εγκριθεί. Γίνονται για τα µάτια του κόσµου, επειδή αποτελούν απαίτηση 
του µνηµονίου. Μία ∆οµή που δεν γνωρίζει ούτε πόσα χρήµατα θα πάρει 
δεν µπορεί να κάνει Επιχειρησιακό Σχέδιο. Αυτό το Επιχειρησιακό Σχέδιο, 
το τρίτο, είναι έτοιµο και θα έρθει στην πρώτη συνεδρίαση, αλλά σου λέω 
από τώρα ότι είναι για τα µάτια του κόσµου. Στο µεγαλύτερο µέρος είναι 
επανάληψη των προηγούµενων.  

- Η σύσκεψη, ανακοινώθηκε στο διαδίκτυο και στα µέσα µαζικής 
ενηµέρωσης, ήταν µε ανοιχτές πόρτες, αλλά ήταν σύσκεψη µεταξύ 
∆ηµάρχου και Περιφερειάρχου και µε συµµετοχή συγκεκριµένων 
υπηρεσιακών παραγόντων και συγκεκριµένων δηµοτικών συµβούλων από 
πλευράς της πλειοψηφίας που διαχειρίζονται θέµατα που έχουν σχέση µε 
το ΕΣΠΑ. Κάθε µέρα γίνονται σειρά συσκέψεων για συγκεκριµένα θέµατα 
και διαµορφώνονται απόψεις και εισηγήσεις. Όταν θεσµικά πρέπει να έρθει 
ένα θέµα στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο θα έρθει θα το κουβεντιάσουµε και θα 
πάρουµε την απόφαση.   Οτιδήποτε γίνεται αναρτάται στο διαδίκτυο, οι 
πόρτες είναι ανοιχτές και δεν νοµίζω ότι εµπόδισε κανένας κανέναν να 
συµµετάσχει στη συγκεκριµένη διαδικασία. 

 

ΜΑΚΑΡΗΣ 

∆εν κληθήκαµε να συµµετέχουµε ούτε επετράπη η συµµετοχή µας. Ήρθε ο 
κ. Φαββατάς και προχώρησε να µπει µέσα και απετράπη. 

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

Από ποιον; Εγώ ήµουν εδώ. Από ποιον; ∆ηµόσια να το πείτε. ∆ηµόσια.  
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ΜΑΚΑΡΗΣ 

Η ∆ηµοτική Αρχή αποφάσισε την αµφιδρόµηση της οδού Βασ. Γεωργίου, 
χωρίς να υπάρχει η έγκριση της Τεχνικής Υπηρεσίας του ∆ήµου, η οποία είχε 
µάλιστα αντίθετη άποψη επί του θέµατος. Υπάρχουν σοβαρές ενστάσεις για 
τη σκοπιµότητα του έργου και από συγκοινωνιολόγους, οι οποίοι ζητούν 
ολοκληρωµένη κυκλοφοριακή µελέτη, η οποία δεν υπάρχει. Πότε θα 
προχωρήσετε σε µια επικαιροποιηµένη κυκλοφοριακή µελέτη, έτσι ώστε να 
λύσετε τα προβλήµατα που υπάρχουν αυτή τη στιγµή στην πόλη, αλλά και 
αυτά που θα δηµιουργηθούν αργότερα, ή θα αφήνετε όλα στην τύχη, 
υιοθετώντας την τακτική του βλέποντας και κάνοντας;  

  
∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Εµείς βαδίζουµε µε πρόγραµµα και σχεδιασµό. Άλλοι βαδίζουν µε το 
βλέποντας και κάνοντας. Γι’ αυτό και κανένα έργο δεν πήγε στο βρόντο.  

- Για το συγκεκριµένο θέµα δεν αποφάσισε η ∆ηµοτική Αρχή, αλλά έχει 
αποφασίσει δύο ή τρεις φορές το ∆ηµοτικό Συµβούλιο. ∆εν υπάρχει 
αντίθετη γνώµη της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών, εκτός αν έχετε εσείς 
κάτι συγκεκριµένο να µας πείτε. Για το συγκεκριµένο έργο υπάρχει 
εισήγηση συγκοινωνιολόγου και το Υπουργείο Υποδοµών και  η Τεχνική 
Υπηρεσία στην Πάτρα, που είναι οι καθ’ ύλην αρµόδιοι, έχουν εγκρίνει το 
συγκεκριµένο έργο και το µείζον, για το συγκεκριµένο δρόµο, ο οποίος  
είναι η υπ’ αριθµόν 2 είσοδος της πόλης της Καλαµάτας, έχουν ξοδευτεί  
14.000.000 €.  

- ∆εν θα γίνει καµιά επικαιροποίηση καµιάς συγκοινωνιακής µελέτης, διότι η 
υπάρχουσα δεν παίρνει επικαιροποίηση. Θα γίνει νέα συγκοινωνιακή 
µελέτη, το 2016, µε την παράδοση σε κυκλοφορία του περιφερειακού 
δακτυλίου, οπότε θα έχουµε δεδοµένα πλέον για την πόλη.  

 

 

 

Ακολούθως το Σώµα αποδέχθηκε να συζητηθούν τα παρακάτω εκτός 
ηµερήσιας διάταξης θέµατα. 
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ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

382  Επικύρωση εγγραφών παιδιών του προγράµµατος 
«Εναρµόνιση οικογενειακής και επαγγελµατικής ζωής» της 
Ε.Ε.Τ.Α.Α στους ∆ηµοτικούς Παιδικούς Σταθµούς, για το 
σχολικό έτος 2015-2016. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επικύρωση των εγγραφών, όπως αναρτήθηκαν 
στους οριστικούς πίνακες ωφελουµένων, στην ιστοσελίδα της ΕΕΤΑΑ 
www.eetaa.gr, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εποπτείας Ελέγχου 
& Ισότητας της ∆ιεύθυνσης Πρόνοιας.   

383  Αποδοχή της απόφασης προέγκρισης δηµοπράτησης  και 
των ειδικών όρων της για το έργο «Εγγειοβελτιωτικό έργο 
άρδευσης Τ.Κ.  Αλωνίων & Άµµου ∆ήµου Καλαµάτας», του 
Μέτρου 41, του Άξονα 4, του Προγράµµατος «Αγροτική 
Ανάπτυξη της Ελλάδας 2007 – 2013». 

ΟΜΟΦΩΝΑ γίνεται αποδεκτή η απόφαση προέγκρισης δηµοπράτησης του 
εν λόγω έργου, προϋπολογισµού 160.000,00 € και καθορίζεται ο τρόπος 
δηµοπράτησης µε ανοιχτό µειοδοτικό διαγωνισµό, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Τµήµατος ∆ιαχείρισης ∆ιαγωνισµών & Συµβάσεων της 
∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

Α. ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

384 1.  Απονοµή βραβείου ¨Αριστείο Επιστηµών¨, σε υλοποίηση 
της υπ΄ αριθµ. 198/2010 απόφασης του ∆ηµοτικού 
Συµβουλίου Καλαµάτας. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η απονοµή του βραβείου σε επιστήµονα που θα 
επιλεγεί από αρµόδια επιστηµονική επιτροπή και η διάθεση πίστωσης 
5.000,00 € που θα αποδοθεί ως χρηµατικό έπαθλο, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Γραφείου Επικοινωνίας, Εθιµοτυπίας & ∆ηµοσίων Σχέσεων. 

Β. ΘΕΜΑΤΑ ΠΟΛΕΟ∆ΟΜΙΚΑ 

385 2.  Αποζηµίωση ιδιοκτησίας σε χρήµα που προκύπτει από την 
µε αρ. 1/2001 ∆ιορθωτική της 4/2005 Μεµονωµένης 
Πράξης Εφαρµογής της ∆υτικής συνοικίας στο Ο.Τ. 796.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η αποζηµίωση ιδιοκτησίας 299,946 τ.µ. µε το ποσό 
των 52.040,63 €, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Πολεοδοµικών – 
Τοπογραφικών Εφαρµογών & Χωροταξίας της ∆ιεύθυνσης Πολεοδοµίας. 

386 3.  Συµψηφισµός υποχρεώσεων από και προς ιδιοκτησίες που 
απορρέουν από Πράξεις Εφαρµογής του Ρ.Σ. Καλαµάτας. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται ο συµψηφισµός, όπου αποµένουν 110,22 τ.µ. ως 
τελική υποχρέωση του ∆ήµου προς ιδιοκτήτη, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Τµήµατος Πολεοδοµικών – Τοπογραφικών Εφαρµογών & Χωροταξίας 
της ∆ιεύθυνσης Πολεοδοµίας. 

Γ. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ  
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387 4.  Έγκριση του 2ου και τακτοποιητικού ανακεφαλαιωτικού 
πίνακα εργασιών του έργου «Ανέγερση κτηρίου για το 3ο 
Νηπιαγωγείο Καλαµάτας».   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨, καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο 2ος & τακτοποιητικός ΑΠΕ, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & 
Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

388 5.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Ανέγερση 8ου ∆ηµοτικού Σχολείου Καλαµάτας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η παράταση της 
προθεσµίας µέχρι 31/10/2015, χωρίς υπαιτιότητα του αναδόχου, σύµφωνα 
µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

389 6.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Αναβάθµιση ιπποδροµίου Πλατέος».   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας ΠΛΑΤΕΟΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η παράταση της 
προθεσµίας µέχρι 31/10/2015, χωρίς υπαιτιότητα του αναδόχου, σύµφωνα 
µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

390 7.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Αποπεράτωση οστεοφυλακίου κοιµητηρίου 
Θουρίας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας ΘΟΥΡΙΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η παράταση της 
προθεσµίας µέχρι 10/10/2015, χωρίς υπαιτιότητα του αναδόχου, σύµφωνα 
µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών, όπως αυτή 
τροποποιήθηκε από τον Αντιδήµαρχο κ. Καραγιάννη Ανδρέα. 

391 8.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Αναβάθµιση αποθηκών ΑΣΟ Θουρίας για 
πολιτιστική χρήση».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας ΘΟΥΡΙΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
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¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η παράταση της 
προθεσµίας µέχρι 12/11/2015, µε αναθεώρηση, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

392 9.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Μετατροπή του υφισταµένου κτηρίου ¨Αρχοντικό 
∆αγρέ¨ σε εκθετήριο που σχετίζεται µε τη λαογραφική –
αγροτική - πολιτιστική κληρονοµιά».   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η παράταση της 
προθεσµίας µέχρι 02/11/2015, µε αναθεώρηση, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

393 10.  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής παραλαβής του έργου 
«Αποκατάσταση ζηµιών από πληµµύρες ∆.Ε. Αρφαρών».    

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται το πρωτόκολλο προσωρινής 
παραλαβής του έργου, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης 
Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

394 11.  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής παραλαβής του έργου 
«Ασφαλτόστρωση κεντρικής οδού Άνω Αρφαρών».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται το πρωτόκολλο προσωρινής παραλαβής του έργου, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & 
Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

395 12.  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής 
παραλαβής του έργου «Βελτίωση και συντήρηση δρόµων 
στην περιοχή Τελωνείου Καλαµάτας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, 
καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων 
¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται το πρωτόκολλο προσωρινής και οριστικής 
παραλαβής του έργου, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης 
Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

∆. ΘΕΜΑΤΑ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ ΚΑΙ ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗΣ 
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396 13.  Τροποποίηση της προγραµµατικής σύµβασης µεταξύ του 
∆ήµου Καλαµάτας και του ∆ηµοτικού Λιµενικού Ταµείου 
Καλαµάτας για την παραλαβή και διαχείριση των στερεών 
αποβλήτων των πλοίων που προσεγγίζουν το λιµένα της 
Καλαµάτας. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η τροποποίηση της προγραµµατικής σύµβασης ως 
προς το χρόνο ισχύος αυτής, µε έναρξη από της υπογραφής της και λήξη 
στις 31/12/2015, σύµφωνα µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης ∆ιαχείρισης 
Απορριµµάτων & Οχηµάτων. 

Ε. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

397 14.  Τροποποίηση τεχνικού προγράµµατος και 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, ∆ήµου Καλαµάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, 
καθώς και οι Πρόεδροι των Συµβουλίων της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και της Τοπικής Κοινότητας ΘΟΥΡΙΑΣ και ΚΑΤΑ οι παρόντες 
σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η τροποποίηση: 

1.  του Τεχνικού Προγράµµατος, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων   και 

2. του Προϋπολογισµού ∆ήµου Καλαµάτας, οικον. έτους 2015, όπως 
εισηγήθηκε η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 341/2015 απόφασή 
της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Λογιστηρίου της 
∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

- 15.  Επιβολή ρήτρας για την καθυστέρηση στην υλοποίηση της 
Πράξης «Ευφυές τηλεµατικό σύστηµα πληροφόρησης 
οδηγών και πολιτών, για τις µετακινήσεις και την 
στάθµευση στο ∆ήµο Καλαµάτας, µέσω πολλαπλών 
καναλιών ενηµέρωσης - "ευφυής µετακίνηση"». 

ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ 

398 16.  Έγκριση όρων χρησιδανείου για την παραχώρηση, κατά 
χρήση, στον Πανθουριακό  Αθλητικό Σύλλογο του 
ποδοσφαιρικού γηπέδου Θουρίας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
καθώς και ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας ΘΟΥΡΙΑΣ 
και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνονται οι όροι 
του χρησιδανείου για τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης του γηπέδου, 
µετά των εγκαταστάσεων και των βοηθητικών χώρων, στον Πανθουριακό  
Αθλητικό Σύλλογο για 10 έτη, σύµφωνα µε την εισήγηση του Εντεταλµένου 
∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Φάβα Γεωργίου. 
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399 17.  Επιστροφή ποσών σε δηµότες.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιστροφή, σύµφωνα µε τις εισηγήσεις του 
Τµήµατος ∆ηµοτικών Προσόδων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών και του 
Τµήµατος Ελέγχου & Τήρησης Λειτουργίας Καταστηµάτων & Επιχειρήσεων 
της ∆ιεύθυνσης ∆ηµοτικής Αστυνοµίας.   

400 18.  Οικονοµική ενίσχυση φορέων και εκδηλώσεων. ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται: 

Α. η επιχορήγηση: 

1. του ΕΞΩΡΑΪΣΤΙΚΟΥ ΚΑΙ ΕΚΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΑΝΤΑΧΟΥ 
ΛΑ∆ΑΙΩΝ ¨ΟΛΥΜΠΙΟΝΙΚΗΣ ΛΑ∆ΑΣ¨, µε το ποσό των 500,00 €, για 
τη διοργάνωση εκδήλωσης προβολής - αγοράς αγροτικών προϊόντων 
Ταϋγέτου. 

2. του  4ου ΕΝΙΑΙΟΥ ΛΥΚΕΙΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, µε το ποσό των 500,00 €, 
για τη συµµετοχή του σε θεατρικούς αγώνες. 

Β. η διοργάνωση εκδήλωσης (µνηµόσυνο) στην Τ. Κ. Λαδά, στη µνήµη του 
Παπαβασιλόπουλου Σπυρίδωνα, δωρητή του ∆ήµου Καλαµάτας και η 
διάθεση πίστωσης µέχρι 300,00 €, για την κάλυψη µέρους των εξόδων. 

ΣΤ. ΘΕΜΑΤΑ ΝΟΜΙΚΩΝ ΠΡΟΣΩΠΩΝ 

401 19.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 22/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Φιλαρµονικής 
Καλαµάτας, η οποία αφορά στην αναµόρφωση του 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, του νοµικού 
προσώπου. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι της δηµοτικής 
παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η υπ’ αριθµ. 
22/2015 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου του νοµικού προσώπου. 

402 20.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 250/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου του ∆ηµοτικού Λιµενικού Ταµείου 
Καλαµάτας, η οποία αφορά στην αναµόρφωση του 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, του νοµικού 
προσώπου.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, 
ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και 
ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η υπ’ αριθµ. 250/2015 απόφαση του ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου του νοµικού προσώπου. 

403 21.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 107/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης του 
∆ήµου Καλαµάτας ¨ΦΑΡΙΣ¨, η οποία αφορά στην 
αναµόρφωση του προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, της 
επιχείρησης.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨, ΛΕΥΚΟ οι 
παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η υπ’ αριθµ. 107/2015 
απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της επιχείρησης. 
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   Μετά την εξάντληση των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης το Σώµα 
αποδέχθηκε επίσης να συζητηθεί και το παρακάτω εκτός ηµερήσιας διάταξης 
θέµα που προέκυψε κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης. 

ΘΕΜΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

404  Αποδοχή της απόφασης προέγκρισης δηµοπράτησης  και 
των ειδικών όρων της για το έργο «∆ηµιουργία 
ιστοσελίδας για την προβολή των συγκριτικών 
πλεονεκτηµάτων των περιοχών του ∆ήµου Καλαµάτας που 
εντάσσονται στην περιοχή του τοπικού προγράµµατος 
leader στον τοµέα της διατροφής µε σκοπό να 
αναδειχθούν διεθνώς τα ιδιαίτερα πλεονεκτήµατα της 
µεσογειακής δίαιτας στην καλαµατιανή της εκδοχή», του 
Μέτρου 41, του Άξονα 4, του Προγράµµατος «Αγροτική 
Ανάπτυξη της Ελλάδας 2007 – 2013». 

ΟΜΟΦΩΝΑ γίνεται αποδεκτή η απόφαση προέγκρισης δηµοπράτησης του 
εν λόγω έργου, προϋπολογισµού 12.300,00 €, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Τµήµατος ∆ιαχείρισης ∆ιαγωνισµών & Συµβάσεων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

Καλαµάτα  22 Σεπτεµβρίου 2015  

 

 Ο ΕΙ∆ΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
Η ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 
 
 

 

Χρήστος Αλεξανδρόπουλος Μαρία Η. Οικονοµάκου 
 


